
 

 

 

 

 

 

 
College van B&W 
van Sliedrecht 
Postbus 16 
3360 AA SLIEDRECHT 
 
 
 
 
 
 
                        Sliedrecht, 26 oktober 2022 
 
 
Geacht college, 
 
Betreft: Compensatie stijging energie prijzen 
 
Het onderwerp van gesprek in Nederland dit jaar is de stijging van de energie prijzen. 
Inmiddels zijn er door de landelijke overheid maatregelen afgekondigd voor o.a. particulieren 
en bedrijven. Voor verenigingen en andere organisaties is het nog onduidelijk of, en zo ja op 
welke wijze, er compensatiemaatregelen zullen volgen. 
 
Ook wij als voetbalvereniging Sliedrecht worden binnenkort geconfronteerd met de forse 
stijging van de kosten voor elektriciteit en gas. Ons huidige contract loopt per 31 december 
2022 af. Inmiddels hebben wij een voorstel gekregen van onze leverancier: dit betekent dat 
onze jaarlijkse kosten van circa 27K bijna zullen verviervoudigen naar circa 105K.  
 
Als bestuur is het duidelijk dat wij dit niet zomaar kunnen betalen c.q. accepteren zonder 
vergaande consequenties. 
 
Wij hebben als bestuur al een aantal opties bekeken. 
 

a) De stijging doorbelasten in de contributies vanaf 1 januari 2023. 
Dit betekent dat onze contributies met circa 50% omhoog zullen gaan. 
 

b) De extra kosten doorberekenen in bijvoorbeeld onze kantineprijzen. Dit zal als gevolg 
hebben, dat onze consumpties 2x zo duur worden en er daardoor waarschijnlijk juist 
minder wordt verbruikt. 
 

c) Het beperken van het douchen – bijvoorbeeld om het doordeweeks niet toe te staan. 
Uit oogpunt van gezondheid en zeker in de winterperiode niet aan te bevelen. 
 

d) Het beperken van het gebruik van elektriciteit o.a. geen licht aan op de (trainings-) 
velden. Dit zal betekenen dat wij voor een groot deel van het jaar de doordeweekse 
trainingen moeten beperken. 
 

e) Combinatie van bovenstaande opties. 
 
 
 
  
 

 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Uiteraard hebben wij ons ook gemeld bij de KNVB – waarbij wordt aangegeven dat er 
gesproken wordt o.a. met NOC – NSF en de landelijke overheid, maar concreet is er niks. 
 
Zoals u weet, bevindt onze club zich al jarenlang in een situatie die, op zijn zachtst gezegd, 
niet wenselijk is. Als club worden wij nu extra hard getroffen: de laatste jaren zijn er, op 
kosten van de gemeente een aantal maatregelen getroffen, zoals tijdelijke kleedkamers, 
uitbreiding van de commissiekamer etc. Uiteraard zijn wij de gemeente erkentelijk voor de 
destijds genomen tijdelijke maatregelen. Niemand heeft de huidige situatie kunnen voorzien, 
maar het gevolg hiervan nu is echter dat wij extra ‘gestraft’ worden door de hoge energie 
kosten: deze units worden elektrisch verwarmd en zijn voorzien van gasgestookte boilers. 
 
Vandaar dat wij ons richten tot u, omdat het voor ons vijf voor twaalf is en wij anders op korte 
termijn maatregelen zullen moeten afkondigen. 
Maatregelen die wij niet willen nemen omdat wij het belangrijk vinden dat we op een 
gezonde wijze kunnen sporten. Ook zullen de consequenties gevolgen hebben voor de 
jeugdteams, waar sporten juist zo belangrijk is. Van de ruim 1100 leden is bijna de helft 18 
jaar of jonger. Daarnaast willen wij voorkomen dat juist diegenen, die het niet meer kunnen 
betalen (door de hogere contributie), straks moeten stoppen met voetballen.  
 
Het beroep doen wij op u om te kijken naar tijdelijke compensatiemaatregelen, maar wij 
staan ook open voor andere oplossingen. Het zal toch heel jammer zijn als wij straks 
maatregelen moeten afkondigen, mede omdat de gemeente niet wil participeren in 
oplossingen. 
Een afschrift van deze brief hebben wij gezonden aan de gemeenteraad. Dit mede in 
verband met de komende begrotingsbehandeling voor het jaar 2023. 
 
In afwachting van uw reactie. 
Met vriendelijke groeten, 
 
Namens bestuur voetbalvereniging Sliedrecht 

 
Tom Pauw 
Secretaris 
Mobiel : 06-34736339 
e-mail : secretaris@vvsliedrecht.nl 

mailto:secretaris@vvsliedrecht.nl

